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Protokół nr 208/24   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 15 kwietnia 2024 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

   

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Justyna Kałuziak  - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

        Kartografii, Katastru i Gospodarki  

         Nieruchomościami w Starostwie  

        Powiatowym w Wieluniu 

3. Pan Maciej Bryś   - naczelnik Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg w Starostwie  

        Powiatowym w Wieluniu 

4. Pan Bartłomiej Panek  - kierownik Powiatowego  

        Zarządu Dróg w Wieluniu (PZD) 

5. Pani Patrycja Świtalska  - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

        Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu  
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6. Pani Beata Pilarczyk   - dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy  

                  w Wieluniu (PUP) 

7. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

        Rodzinie w Wieluniu (PCPR)   

8. Pani Anna Freus    - dyrektor Samodzielnego Publicznego  

        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

        (SP ZOZ)  

9. Pani Małgorzata Zygmunt   - z-ca naczelnika Wydział Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu  

10. Pani Alicja Dudaczyk   - naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony  

        Środowiska w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu  

 

 

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CCIV, CCV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.   

5. Przyjęcie informacji Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kościuszki w Wieluniu w sprawie zawarcia umowy najmu w nieruchomości 

położonej przy ul. Nadodrzańskiej 4, działka nr 39/1 obręb 15, miasto Wieluń, 

gmina Wieluń.  

6. Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów.  

7. Przyjęcie sprawozdania kierowników jednostek organizacyjnych powiatu 

wieluńskiego z zawartych umów oraz przeprowadzonych prac budowlanych  

i remontowych w roku 2023.  
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8. Przyjęcie projektu pisma w sprawie „Budowy linii łączącej linię kolejową nr 131 

(Chorzew Siemkowice) z linią kolejową nr 181 (Wieluń) - kontynuacja sprawy  

z CCV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 22.03.2024 r.  

9. Rozpatrzenie prośby Wójta Gminy Pątnów w sprawie zabezpieczenia środków  

w budżecie na przygotowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi 

powiatowej nr 4521E w miejscowości Załęcze Wielkie.  

10. Przyjęcie informacji Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu na temat 

przebiegu akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie zimowym 

2023/2024.  

11. Przyjęcie informacji Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

o zadaniach inwestycyjnych na 2024 r. - temat sesyjny.   

12. Zapoznanie z informacją Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi o planowanych 

remontach i inwestycjach na drogach wojewódzkich znajdujących się na terenie 

powiatu wieluńskiego w roku 2024 - temat sesyjny.  

13. Przyjęcie informacji Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu o stanie  

i strukturze bezrobocia w Powiecie Wieluńskim oraz działaniach łagodzących 

skutki bezrobocia w 2023 r. - temat sesyjny.  

14. a) Przyjęcie „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023 dla Powiatu  

      Wieluńskiego”.  

b) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia    

     Radzie Powiatu w Wieluniu „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023    

     dla Powiatu Wieluńskiego” 

- temat sesyjny.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

„Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony osób 

doznających przemocy domowej w Powiecie Wieluńskim na lata 2024-2030”. 

16.  Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

29.02.2024 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 26.03.2024 r.  
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17. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

pn. „Prowadzenie punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie 

powiatu wieluńskiego w roku 2023”.  

18. Zapoznanie z informacją w sprawie otwartego konkursu ofert na realizację 

zadania publicznego powiatu wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy 

społecznej dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej w 2024 r.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyznaczenia apteki 

ogólnodostępnej do pełnienia dyżurów w porze nocnej w 2024 r.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego  

ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu promocji i aktywizacji 

środowisk pozarządowych Powiatu Wieluńskiego w 2024 roku.  

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego  

ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu organizacji  

i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych Powiatu 

Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych w kalendarzach imprez Łódzkiego 

Szkolnego Związku Sportowego w 2024 roku.  

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego  

ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu organizacji  

i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim  

w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich Powiatu 

Wieluńskiego w 2024 roku.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia Regulaminu 

otwartego Konkursu na Członków Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

Konkursu na Członków Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego.  

25. Przyjęcie informacji Przewodniczącego Komisji Konkursowej o wyniku 

postępowania konkursowego, przeprowadzonego celem wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki 

w Wieluniu.  
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26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu.  

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki  

w Wieluniu.  

28. Przyjęcie informacji Przewodniczącego Komisji Konkursowej o wyniku 

postępowania konkursowego, przeprowadzonego celem wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach.  

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia  

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko  

Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach. 

30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach. 

31. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych powiatu wieluńskiego z zakresu 

organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym  

i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich 

powiatu wieluńskiego w 2023 r.  

32. Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia dla Osób Potrzebujących 

Pomocy „Razem” z wykonania zadania publicznego z zakresu promocji  

i aktywizacji środowisk pozarządowych powiatu wieluńskiego w 2023 r.  

pn.: „Organizacje pozarządowe, czyli kolorowa strona Powiatu Wieluńskiego”.  

33. Przyjęcie sprawozdania końcowego Ochotniczej Straży Pożarnej w Słupsku  

z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu 

wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r.  

pn.: „W orkiestrach dętych siła”.  
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34. Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia „POPLON” z wykonania 

zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, 

a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań 

publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Fajnie,  

że jesteś”.  

35. Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia „Dolina Warty” z wykonania 

zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, 

a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań 

publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Z nurtem 

Warty”. 

36. Przyjęcie sprawozdania końcowego Uczniowskiego Klubu Sportowego 

„MECHANIK” z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji 

powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym 

w 2023 r. pn.: „I Otwarty Turniej Tenisa Ziemnego pod hasłem WAKACJE  

Z TENISEM”.  

37. Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia AP2019 z wykonania 

zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu  

i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań 

publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Turniej 

piłkarski Wakacje z Futbolem”. 

38. Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia „Raduczanie” z wykonania 

zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu  

i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań 

publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Szycie  

dla małych i dużych”. 
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39. Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia pomocy Osobom  

z Zaburzeniami Otępiennymi „Antoni” z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Otępienie nie znaczy wykluczenie”. 

40. Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia dla Osób Potrzebujących 

Pomocy „Razem” z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji 

powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym  

w 2023 r. pn.: „XX Przegląd Twórczości Artystycznej Osób Niepełnosprawnych 

pn.: „Życia mała garść””. 

41. Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia Załęczańskie Źródło  

z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu 

wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. 

pn.: „Dzień seniora z kulturą i smakiem”. 

42. Przyjęcie sprawozdania końcowego Koła Gospodyń Wiejskich w Bieniądzicach 

z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu 

wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. 

pn.: „Piknik rodzinny - od maluszka do staruszka”. 

43. Przyjęcie sprawozdania końcowego Koła Gospodyń Wiejskich w Skrzynnie   

z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu 

wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r.  

pn.: „Kobiety na parkiety”. 
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44. Przyjęcie sprawozdania końcowego Ochotniczej Straży Pożarnej w Raduczycach   

z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu 

wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r.  

pn.: „Pierwsza pomoc – wiedza, którą musisz mieć”. 

45. Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia Przyjaciół Drobnic  

z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu 

wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r.  

pn.: „Razem lepiej i zdrowiej”. 

46. Zapoznanie z informacją o rozliczeniu czynszów dzierżawnych dla kół łowieckich 

wydzierżawiających obwody łowieckie (polne). 

47. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji dla Gminy 

Skomlin na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków - dot. dotacji dla Gminy Skomlin z przeznaczeniem na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane obejmujące inwestycję 

pod nazwą: „Impregnacja dachu i wymiana obicia ścian szczytowych spichlerza 

drewnianego w Skomlinie”.  

48. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu za okres 

od 01 stycznia 2023 r. do 31 grudnia 2023 r.  

49. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

50. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  
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51. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

52. Sprawy bieżące.  

53. Wolne wnioski.  

54. Zamknięcie CCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CCVIII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są propozycje do zaproponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. 

Stwierdził, że zaproponowany porządek obrad został przyjęty przez aklamację.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu przez aklamację przyjął zaproponowany porządek 

obrad.  

 

 

   Przyjęty porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie CCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CCIV, CCV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.   

5. Przyjęcie informacji Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kościuszki w Wieluniu w sprawie zawarcia umowy najmu w nieruchomości 

położonej przy ul. Nadodrzańskiej 4, działka nr 39/1 obręb 15, miasto Wieluń, 

gmina Wieluń.  

6. Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów.  

7. Przyjęcie sprawozdania kierowników jednostek organizacyjnych powiatu 

wieluńskiego z zawartych umów oraz przeprowadzonych prac budowlanych  

i remontowych w roku 2023.  

8. Przyjęcie projektu pisma w sprawie „Budowy linii łączącej linię kolejową nr 131 

(Chorzew Siemkowice) z linią kolejową nr 181 (Wieluń) - kontynuacja sprawy  

z CCV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 22.03.2024 r.  

9. Rozpatrzenie prośby Wójta Gminy Pątnów w sprawie zabezpieczenia środków  

w budżecie na przygotowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi 

powiatowej nr 4521E w miejscowości Załęcze Wielkie.  

10. Przyjęcie informacji Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu na temat 

przebiegu akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie zimowym 

2023/2024.  

11. Przyjęcie informacji Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

o zadaniach inwestycyjnych na 2024 r. - temat sesyjny.   

12. Zapoznanie z informacją Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi o planowanych 

remontach i inwestycjach na drogach wojewódzkich znajdujących się na terenie 

powiatu wieluńskiego w roku 2024 - temat sesyjny.  
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13. Przyjęcie informacji Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu o stanie  

i strukturze bezrobocia w Powiecie Wieluńskim oraz działaniach łagodzących 

skutki bezrobocia w 2023 r. - temat sesyjny.  

14. a) Przyjęcie „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023 dla Powiatu  

      Wieluńskiego”.  

b) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia    

     Radzie Powiatu w Wieluniu „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023    

     dla Powiatu Wieluńskiego” 

- temat sesyjny.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

„Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony osób 

doznających przemocy domowej w Powiecie Wieluńskim na lata 2024-2030”. 

16.  Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

29.02.2024 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 26.03.2024 r.   

17. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

pn. „Prowadzenie punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie 

powiatu wieluńskiego w roku 2023”.  

18. Zapoznanie z informacją w sprawie otwartego konkursu ofert na realizację 

zadania publicznego powiatu wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy 

społecznej dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej w 2024 r.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyznaczenia apteki 

ogólnodostępnej do pełnienia dyżurów w porze nocnej w 2024 r.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego  

ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu promocji i aktywizacji 

środowisk pozarządowych Powiatu Wieluńskiego w 2024 roku.  
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21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego  

ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu organizacji  

i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych Powiatu 

Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych w kalendarzach imprez Łódzkiego 

Szkolnego Związku Sportowego w 2024 roku.  

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego  

ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu organizacji  

i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim  

w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich Powiatu 

Wieluńskiego w 2024 roku.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia Regulaminu 

otwartego Konkursu na Członków Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

Konkursu na Członków Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego.  

25. Przyjęcie informacji Przewodniczącego Komisji Konkursowej o wyniku 

postępowania konkursowego, przeprowadzonego celem wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki 

w Wieluniu.  

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora  

I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu.  

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki  

w Wieluniu.  

28. Przyjęcie informacji Przewodniczącego Komisji Konkursowej o wyniku 

postępowania konkursowego, przeprowadzonego celem wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach.  

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia  

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko  

Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach. 
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30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach. 

31. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych powiatu wieluńskiego z zakresu 

organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym  

i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich 

powiatu wieluńskiego w 2023 r.  

32. Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia dla Osób Potrzebujących 

Pomocy „Razem” z wykonania zadania publicznego z zakresu promocji  

i aktywizacji środowisk pozarządowych powiatu wieluńskiego w 2023 r.  

pn.: „Organizacje pozarządowe, czyli kolorowa strona Powiatu Wieluńskiego”.  

33. Przyjęcie sprawozdania końcowego Ochotniczej Straży Pożarnej w Słupsku  

z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu 

wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r.  

pn.: „W orkiestrach dętych siła”.  

34. Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia „POPLON” z wykonania 

zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, 

a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań 

publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Fajnie,  

że jesteś”. 

35. Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia „Dolina Warty” z wykonania 

zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, 

a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań 

publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Z nurtem 

Warty”. 
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36. Przyjęcie sprawozdania końcowego Uczniowskiego Klubu Sportowego 

„MECHANIK” z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji 

powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym 

w 2023 r. pn.: „I Otwarty Turniej Tenisa Ziemnego pod hasłem WAKACJE  

Z TENISEM”.  

37. Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia AP2019 z wykonania 

zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu  

i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań 

publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Turniej 

piłkarski Wakacje z Futbolem”. 

38. Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia „Raduczanie” z wykonania 

zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu  

i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań 

publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Szycie  

dla małych i dużych”. 

39. Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia pomocy Osobom  

z Zaburzeniami Otępiennymi „Antoni” z wykonania zadania publicznego z 

zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Otępienie nie znaczy wykluczenie”. 

40. Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia dla Osób Potrzebujących 

Pomocy „Razem” z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji 

powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w 

zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym  

w 2023 r. pn.: „XX Przegląd Twórczości Artystycznej Osób Niepełnosprawnych 

pn.: „Życia mała garść””. 
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41. Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia Załęczańskie Źródło  

z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu 

wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. 

pn.: „Dzień seniora z kulturą i smakiem”. 

42. Przyjęcie sprawozdania końcowego Koła Gospodyń Wiejskich w Bieniądzicach 

z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu 

wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. 

pn.: „Piknik rodzinny - od maluszka do staruszka”. 

43. Przyjęcie sprawozdania końcowego Koła Gospodyń Wiejskich w Skrzynnie   

z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu 

wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r.  

pn.: „Kobiety na parkiety”. 

44. Przyjęcie sprawozdania końcowego Ochotniczej Straży Pożarnej w Raduczycach   

z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu 

wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r.  

pn.: „Pierwsza pomoc – wiedza, którą musisz mieć”. 

45. Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia Przyjaciół Drobnic  

z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu 

wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r.  

pn.: „Razem lepiej i zdrowiej”. 

46. Zapoznanie z informacją o rozliczeniu czynszów dzierżawnych dla kół łowieckich 

wydzierżawiających obwody łowieckie (polne). 
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47. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji dla Gminy 

Skomlin na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji 

zabytków - dot. dotacji dla Gminy Skomlin z przeznaczeniem na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane obejmujące inwestycję 

pod nazwą: „Impregnacja dachu i wymiana obicia ścian szczytowych spichlerza 

drewnianego w Skomlinie”.  

48. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu za okres 

od 01 stycznia 2023 r. do 31 grudnia 2023 r.  

49. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

50. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

51. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

52. Sprawy bieżące.  

53. Wolne wnioski.  

54. Zamknięcie CCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CCIV, CCV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

uwagi do treści protokołów. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

protokołu z CCIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął treść 

protokołu z CCIV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu z CCV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął treść 

protokołu z CCV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

 

Pkt 5 

Przyjęcie informacji Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kościuszki w Wieluniu w sprawie zawarcia umowy najmu w nieruchomości 

położonej przy ul. Nadodrzańskiej 4, działka nr 39/1 obręb 15, miasto Wieluń, 

gmina Wieluń.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Justynę Kałuziak - z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru  

i Gospodarki Nieruchomościami. Zapytał, czy pani naczelnik ma uwagi. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że ta kwota 

się mieści.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zapytała, jaka kwota. Nadmieniła,  

że w tym punkcie jest informacja dyrektora I LO o zawarciu umowy.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wskazał na kwotę 

czynszu.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami uściśliła, że kwota 996,30 zł, to była 

jednodniowa impreza od godz. 7.30 do godz. 21.00, tj. Ogólnopolski Turniej Tańca, 

który się odbył.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem przedmiotowej 

informacji.   

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki  

w Wieluniu w sprawie zawarcia umowy najmu w nieruchomości położonej przy  

ul. Nadodrzańskiej 4, działka nr 39/1 obręb 15, miasto Wieluń, gmina Wieluń 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 6 

Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że kwota 

ze sprzedaży noclegów za I kwartał to 3 tys. zł.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami potwierdziła.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem przedmiotowej 

informacji.   



19 
 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącą pozyskanych 

środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów (głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

  

Pkt 7 

Przyjęcie sprawozdania kierowników jednostek organizacyjnych powiatu 

wieluńskiego z zawartych umów oraz przeprowadzonych prac budowlanych 

i remontowych w roku 2023. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

powiedział, że informacja jest szczegółowa na temat środków, które wpłynęły  

na konto powiatu, a szczególnie na konto jednostek, które wynajmują pomieszczenia, 

bez Urzędu Pracy, Zespołu Szkół Specjalnych oraz Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach.   

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że te podmioty nie mają 

umów. Nadmieniła, że Powiatowy Urząd Pracy ma umowę z Centrum Krwiodawstwa 

i Krwiolecznictwa, ale potraktowali to w ten sposób, że umowa nie została zawarta  

w tym roku i w końcu tych dochodów nie wykazali, aczkolwiek osiągają dochody, 

gdyż do końca czerwca jest aktywna umowa z Centrum Krwiodawstwa  

i Krwiolecznictwa, która jak pani dyrektor mówiła, będzie przedłużana.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy jak są umowy:  

„od-do”, to wyliczają to mniej więcej w miesiącach, czy jest wyliczone roczne.   

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że są tutaj dochody jakie 

są osiągnięte od dnia do dnia.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czyli nie w roku 2023 

tylko cały zakres umowy.    
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że to są bieżące 

dochody, które wpłynęły na konto jednostek, które są osiągnięte, a nie z całego 

zakresu umowy.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem przedmiotowego sprawozdania.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie kierowników jednostek organizacyjnych powiatu wieluńskiego  

z zawartych umów oraz przeprowadzonych prac budowlanych i remontowych w roku 

2023 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 8 

Przyjęcie projektu pisma w sprawie „Budowy linii łączącej linię kolejową nr 131 

(Chorzew Siemkowice) z linią kolejową nr 181 (Wieluń) - kontynuacja sprawy  

z CCV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 22.03.2024 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

powitał pana Macieja Brysia – naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

oraz pana Bartłomieja Panka – kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu. 

Zaznaczył, że w przygotowanym projekcie pisma jest określne stanowisko, o którym 

Zarząd zdecydował. Zapytał, czy są uwagi do projektu pisma.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy przebieg drogi będzie 

nad torami.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że tak jak było w pierwotnej wersji, co zostało ustalone, dodano  



21 
 

te dwa punkty, o których była mowa, że nie zrzekamy się odszkodowania oraz żeby  

koszty remontów były po stronie Kolei, żeby to zapisać.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, żeby dodać  

to do porozumienia.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że tak.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

zapytał, kto jest „za” przyjęciem projektu przedmiotowego pisma. Poprosił, aby pismo 

zostało wysłane do PKP Polskie Linie Kolejowe.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

pisma w sprawie „Budowy linii łączącej linię kolejową nr 131 (Chorzew Siemkowice)  

z linią kolejową nr 181 (Wieluń) - kontynuacja sprawy z CCV posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu z dnia 22.03.2024 r. (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 9 

Rozpatrzenie prośby Wójta Gminy Pątnów w sprawie zabezpieczenia środków  

w budżecie na przygotowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi 

powiatowej nr 4521E w miejscowości Załęcze Wielkie. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

przekazał, że Gmina Pątnów zabezpieczyła we własnym budżecie środki  

w wysokości 60 tys. zł.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że tak, z tym, że po rozeznaniu telefonicznym szacunkowy koszt 

dokumentacji technicznej wynosi około 60 tys. zł netto z tym, że to nie jest  

tak do końca, że gmina zabezpieczyła można powiedzieć całość zadania, bo w tym 

zakresie jest tak, że tylko 50% wartości, więc musiałyby się tutaj znaleźć nasze 
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środki, jeżeli chcielibyśmy to ogłaszać i realizować, a w tym momencie nie mamy 

zapisanego.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

poinformował, że z rozmów z wójtem wynikało, że w tym roku nie trzeba 

zabezpieczać środków tylko, żeby się znalazły w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

(WPF).  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

podkreślił, że wykonanie projektu w tym roku jest nierealne.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

potwierdził i dodał, żeby to było z tego względu zapisane w WPF i przystąpią do prac, 

ponieważ w grę wchodzi kanalizacja sanitarna.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że byłoby około  

37 tys. zł od powiatu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

kontynuował, że to była szacunkowa kwota 60 tys. zł, ale jego zdaniem będzie  

to na pewno około 100 tys. zł, tj. koszty wykonania tej dokumentacji. Zapytał,  

czy są pytania. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, jaka jest 

propozycja.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

odpowiedział, że propozycja jest taka, żeby pozytywnie rozpatrzyć tę prośbę. Dopytał 

pana kierownika, czy przyszło na Komorniki z Wód Polskich.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że nie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

kontynuował, że czas realizacji przeciąga się dość znacznie.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

powiedział, żeby można ogłosić przetarg to musi to być zapisane w WPF-e, nasze 

środki ewentualnie na przyszły rok.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

odpowiedział, że tak. Poprosił o zabranie głosu pana skarbnika.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że w budżecie  

w tym roku jest zadanie: Modernizacja drogi powiatowej nr 4521E Dzietrzniki-Załęcze 

Wielkie 10 tys. zł.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

odpowiedział, że to jest na ścieżkę, to jest jeden ciąg drogi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że to nie jest 

ścieżka. Podkreślił, że ścieżka to jest zadanie: Budowa ścieżki rowerowej przy 

drodze powiatowej nr 4521E od m. Dzietrzniki do m. Załącze Małe.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

powiedział, że to, co czym pan skarbnik, mówi to jest to, co zostało złożone  

do FOGR-u (Fundusz Ochrony Gruntów Rolnych) z gruntów rolnych, niecałe 1,5 km 

od nakładki w Dzietrznikach w stronę Załęcza Wielkiego i ten projekt, który teraz 

wspomina wójt, to byłaby kontynuacja przez całe centrum Załęcza Wielkiego. Dodał, 

że jego zdaniem te 10 tys. zł pan skarbnik zapisał po to, żeby w razie przyznanych 

środków móc wykonać szybko projekt i żeby można było realizować zadanie.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy to zadanie  

w tym roku już będzie realizowane.   

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że z gruntów rolnych w tym roku.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że nie chodziło mu 

o zadanie z gruntów rolnych tylko to zadanie, o którym teraz jest mowa.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że jeśli chodzi o projekt, to propozycja byłaby taka, żeby to było 

zapisane na 2 lata, środki gminy w tym roku, a nasze w przyszłym zapisane w WPF, 

czyli zadanie 2 letnie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czyli tylko 

wprowadzamy do WPF-u.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

odpowiedział, że tak. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym rozpatrzeniem 

przedmiotowego wniosku.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył prośbę Wójta Gminy Pątnów w sprawie zabezpieczenia środków  

w budżecie na przygotowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi 

powiatowej nr 4521E w miejscowości Załęcze Wielkie (głosowało 5 członków 

Zarządu).    

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu dodał, 

że jak ktoś przejeżdżał przez Załęcze to jest tam fatalne.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dopytał, czy gmina Pątnów 

podjęła uchwałę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

odpowiedział, że gmina podjęła uchwałę.  

 

 

 

Pkt 10 

Przyjęcie informacji Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

na temat przebiegu akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 

zimowym 2023/2024. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu poprosił 

pana kierownika Bartłomieja Panka o zabranie głosu.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

omówił przedmiotową informację.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są pytania.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że jeżeli chodzi  

o firmy zewnętrzne, to stawki były dużo większe, a w kosztach w zasadzie zmieścili 

się tak jak w tamtym roku, co do 500 zł.  
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Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że jest 

potrzebny jeszcze jeden nośnik.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że tak i dodał, że już nie mówi, że nowe auto. Nadmienił, że mają 

swoich dwóch mechaników, którzy proste auto, bez żadnej elektroniki są w stanie 

sami naprawić.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że może przyczepa do tego 

drugiego traktora.  

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że będzie  

za wolno jechać.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

dodał, że mając jeden samochód, to już pomijając zimę – wiadomo sprzęt, który teraz 

kupili Volvo i koparka cały czas ma co robić, czy na drogach, czy w naszych 

jednostkach pomocniczych. Dodał, że ruszają z remontami dróg, czyli potrzebne jest 

auto do patchera, więc jeśli byłoby jeszcze jedno używane auto, to całkowicie 

wyeliminowaliby firmę zewnętrzne.   

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, czy pan kierownik 

orientował się, ile to by kosztowało.  

 Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że jego zdaniem za około 100 tys. zł kupiliby jakieś auto używane.  

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że sprawdzał  

i za 100 tys.zł-150 tys. zł byłoby można coś kupić. Dodał, aby zapisać to w budżecie.  

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zapytał, w którym roku.  

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że w tym 

roku, autopoprawką.  

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że jeśli będą jakieś 

oszczędności.  
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 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, żeby złożyli wniosek.  

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że jest zgoda, 

żeby autopoprawką wprowadzić na sesję.  

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zapytał, jaką autopoprawką. 

Dodał, że w ramach wypracowanych oszczędności.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu również 

powiedział, że w ramach wypracowanych oszczędności.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że PZD wypracowało 

oszczędności.  

 Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że cały czas wypracowują.  

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że może PZD 

rzeczywiście wypracuje jeszcze jakieś dochody.  

 Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że mają pracownice, które jeżdżą po drogach i starają się ściągać 

środki.  

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, aby zwiększyć 

dochody PZD z zajęcia pasa i wprowadzić 150 tys. zł na samochód, niech kupują  

od razu.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, niech tym patcherem 

robią. Dopytał, czy teraz jest wynajęty.  

 Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że tak.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, po co wynajmować  

i płacić.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał  

o obsadę osobową kierowców.  

 Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że mają 2 kierowców.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował niską 8 t wywrotkę.  

 Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że tak.  
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 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że ostatnio widział  

na drogach gminnych, tzn. nie wszędzie, ponieważ widział również na obwodnicy, 

bilbord do wynajęcia. Zapytał, czy to jest własność gminy. 

 Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że podejrzewa, że przy obwodnicy to jest na jakiejś prywatnej działce.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu przekazał, że przy  

ul. Częstochowskiej jest na terenie gminy.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

odpowiedział, że to jest krajówka.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaznaczył, że w pasie drogi 

gminnej.  

 Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że to będzie traktowane jako reklama.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że jego zdaniem może 

trzeba byłoby pomyśleć o jakiś dobrze widocznych miejscach i wynająć tablice. 

  Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że to będzie trwało.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

odpowiedział, że to jest do rozważenia. Podkreślił, że to jest dobry pomysł.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu kontynuował, że PZD doskonale 

wie jakie miejsca by się nadawały, aby w pasie postawić tablicę do wynajęcia  

i jest zysk.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

odnośnie zakupu samochodu powiedział do pana skarbnika, że tak jak mówił  

w ramach jakiś oszczędności.  

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, aby zwiększyć 

dochody PZD, bo oni to na pewno wypracują w ciągu roku i od razu zakupić, 

ponieważ każdy miesiąc to koszty.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, ile miesięcznie za tego 

patchera płaci PZD.  

 Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że cała umowa zawarta jest bodajże na 60 tys. zł na cały 

rok.  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu dodał, 

że 2 lata i jest spłacone.  

 Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu podkreślił, że zawsze było 120, ale tę firmę wynajmuje tylko, gdy pracuje 

koparka, pracuje ta firma. Jeżeli koparka nie pracuje, to auto Volvo jest 

automatycznie przystosowane pod patchera, więc mogą tym Volvo też remontować 

drogi.  

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zaznaczył, że to od razu się nie 

zwróci, ponieważ należy policzyć koszy pracownika.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że będzie 2-krotnie 

wykorzystane, bo wtedy będzie można ten nośnik jaki już posiadamy i na zimę.  

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że tak.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że to jest lato-zima 

oszczędność. Zapytał, czy nowa kosiarka jest już zakupiona.   

 Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że jest zakupiona, czeka za koszeniem.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem przedłożonego materiału.  

 

 

       

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację  Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu na temat przebiegu 

akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie zimowym 2023/2024 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński dopytał, czy wniosek  

o zabezpieczenie środków przechodzi.  
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  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

odpowiedział, że tak.  

 Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że jeżeli mowa 

jest o budżecie, to będzie o tym mowa na końcu dzisiejszego posiedzenia Zarządu.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o dziury na przejeździe 

kolejowym w miejscowości Biała Kopiec.   

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że przeanalizują i wyremontują, jeżeli to będzie nasze  

w miejscowości Biała Kopiec.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że przed i za przejazdem. 

Dodał, że było tam kopane, ponieważ jest uzupełnione kruszywem.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że nie wie, czy to nie 

był robiony przekop związany z kanalizacją.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że nie wie, czy to nie był robiony przecisk pod torami 

kolejowymi.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu skarbnikowi.   

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powrócił do tematu ściągniętych 

dodatkowych dochodów powiedział, że jest zgoda na wprowadzenie dodatkowych 

dochodów w PZD i na pokrycie zakupu tego samochodu, ale zgoda PZD na zakup 

tego samochodu będzie tylko i wyłącznie wtedy, kiedy będziemy widzieć,  

że te dochody wchodzą w zwiększonej kwocie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, jaka to jest kwota 

zwiększona.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że 150 tys. zł.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział,  

że w międzyczasie pan skarbnik wypracuje oszczędności, o których mówił wcześniej. 

Chodzi o to, aby ten sprzęt już pracował.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

podkreślił, że być może pojawią się na przestrzeni całego roku inne możliwości 

dotyczące nie tylko pozyskania dochodów, ale mogą wyjść inwestycje, które trzeba 

będzie wykonać, np. bieżące, że coś się stanie, a w tej chwili jest ten budżet napięty. 
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Patrząc na wszystko dodał, że i tak trzeba będzie skorzystać z obligacji. Przekazał, 

że jeszcze jest sprawa pozwu przez firmę Hucz. 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu wskazał, że chodzi o 1 900 000 zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

zaznaczył, że na razie są prowadzone mediacje, które zostały odwleczone. Dodał,  

że pan kierownik uczestniczył w mediacjach. 

 Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu potwierdził, że uczestniczył w mediacjach. Firma Hucz ma pokazać  

w tabelach z jakiego powodu chcą od nas zwiększonej kwoty. Nadmienił, że chodzi 

przede wszystkim o wzrost po wybuchu wojny cen asfaltu praktycznie o 50%  

i że większość prac bitumicznych wykonywali po okresie wojennym. Dodał,  

że tę tabelkę przysłano pani prawnik oraz do niego, którą planuje przesłać dalej, żeby 

ktoś pomógł w analizie tej sprawy. Poinformował, że z mediacji, z rozmów  

nie ukrywa, że nie uda nam się nie płacić nic. Zaznaczył, że będą starali się tę kwotę 

jak najbardziej zmniejszyć.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

powiedział, że najprawdopodobniej sprawa skończy się w sądzie.  

 Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu dodał, że tak i tak będzie sąd.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

powiedział, że jako powiat żądamy, aby oni rozliczyli naszą inwestycję, żeby się 

okazali fakturami.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu wtrącił, że na mediacjach powiedzieli, że nie są w stanie, że prowadzą 

wszystkie budowy do jednego „worka” i nie rozbijają tego na poszczególne budowy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

powiedział, że trzeba o tym pamiętać, że te 2 mln zł trzeba będzie wysupłać.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że w ogóle nie 

przyjmuje do wiadomości, że jakiekolwiek 2 mln zł będziemy płacić. Dodał, że należy 

się sądzić do końca.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

powiedział, że dokładnie.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał o jaką inwestycję chodzi.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

odpowiedział, że o Drobnice-Emanuelina. 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu dopowiedział, że na gminie Osjaków i Ostrówek, Skrzynno, Niemierzyn. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy to jest rozliczone i oni 

chcą jeszcze dopłaty.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

potwierdził. Zamknął punkt.  

 

 

 

 

Pkt 11 

     Przyjęcie informacji Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

o zadaniach inwestycyjnych na 2024 r. - temat sesyjny.   

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

powiedział, że została przedstawiona tabela.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem przedmiotowej informacji. Dodał, że informacja zostanie 

przekazana na sesję Rady Powiatu i merytoryczną komisję.  

  

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o zadaniach 

inwestycyjnych na 2024 r. - temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 12 

Zapoznanie z informacją Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi  

o planowanych remontach i inwestycjach na drogach wojewódzkich 

znajdujących się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2024 - temat sesyjny. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

przekazał, że z krótkiej informacji wynika, że trwają prace na odcinku Ruda-Krzeczów 

oraz jest informacja dotycząca robót bieżącego utrzymania. Zapytał, czy ktoś wie, 

kiedy ma być zakończony ww. odcinek. 

 Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że deklarują, że w tym roku. Dodał, że jest to droga 

wojewódzka, ale zależy im na tym, żeby to jak najszybciej skończyli, ponieważ 

objazd odbywa się po drodze powiatowej na Mierzyce przez most. Jedyne co udało 

się wyeliminować, to ruch samochodów ciężarowych.  

 Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

przekazał, że było wystosowane pismo do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad Oddział w Łodzi w sprawie przekazania informacji, ale do dnia 

dzisiejszego nie wpłynęła odpowiedź. Nadmienił, że czterokrotnie rozmawiał 

telefonicznie z osobą odpowiedzialną za odpowiedź, która obiecała, że we wtorek 

będzie odpowiedź wysłana na e-maila.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

zaznaczył, że będzie to punkt wprowadzony do porządku obrad na Zarządzie 

przedsesyjnym. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem przedmiotowej informacji.  

   

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi o planowanych remontach  

i inwestycjach na drogach wojewódzkich znajdujących się na terenie powiatu 

wieluńskiego w roku 2024 - temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 13 

Przyjęcie informacji Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu o stanie  

i strukturze bezrobocia w Powiecie Wieluńskim oraz działaniach łagodzących 

skutki bezrobocia w 2023 r. - temat sesyjny. 

 

 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

jakie jest zapotrzebowanie na pracowników w Urzędzie Pracy od firm na koniec roku.  

 Pani Beata Pilarczyk – dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu 

odpowiedziała, że jest to zawarte w informacji. Przekazała, że w tym roku było 6145 

ofert pracy zgłoszonych do urzędu. Nadmieniła, że są to oferty pracy, na które potem 

wojewoda wydaje zezwolenie na pracę dla cudzoziemców, bo jak nie ma u nich 

kandydatów, którzy mogą pójść do pracy na te zgłoszone miejsca pracy,  

to wojewoda daje zezwolenie dla obcokrajowców.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu odniósł 

się do wydanego zezwolenia na pracę sezonową cudzoziemca ujętą na stronie 47, 

gdzie jest napisane o 778 wnioskach przyjętych przez PUP w 2023 r. oraz o 521 

wydanych zezwoleń. Zapytał, czy są pytania do pani dyrektor.  

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu odnośnie ilości bezrobotnych  

zauważył, że to jest na stałym poziomie między 22 r. a 23 r. 

 Pani Beata Pilarczyk – dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu 

odpowiedziała, że tak, w porównaniu do poprzedniego roku to o 28 obniżył się 

poziom. Nadmieniła, że stopę mamy wyższą niż w kraju o 1 punkt procentowy,  

bo jest u nas 6,1% na koniec roku 2023 r., a w kraju było 5,1%, w województwie 

5,4%.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu z uwagi 

na brak dalszych pytań, zapytał, kto jest „za” przyjęciem przedmiotowej informacji, 

która zostanie przekazana na sesję Rady Powiatu w Wieluniu.  
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację  Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu o stanie i strukturze 

bezrobocia w Powiecie Wieluńskim oraz działaniach łagodzących skutki bezrobocia 

w 2023 r. (głosowało 5 członków Zarządu).      

 Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

  

 

 

Pkt 14 

a) Przyjęcie „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023 dla Powiatu  

      Wieluńskiego”.  

b) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia    

     Radzie Powiatu w Wieluniu „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023    

     dla Powiatu Wieluńskiego”. 

- temat sesyjny. 

 

 

Ad.) a)  

 

  Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

przekazał, że to jest ocena, jak co roku. Zapytał, czy ocena jest lepsza.  

 Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że lepsza, więcej się dzieje, więcej było 

środków i więcej działań. Dodała, że można byłoby sobie życzyć, żeby było więcej 

miejsc w pieczy zastępczej, ale niestety jest problem. Zaznaczyła, że było więcej 

środków z PFRON (Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych)  

i więcej było programów.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem „Oceny zasobów 

pomocy społecznej za rok 2023 dla Powiatu Wieluńskiego”.  
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     a) Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

„Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2023 dla Powiatu Wieluńskiego” 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Ad. b)  

 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” podjęciem uchwały w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu  

w Wieluniu „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2023 dla Powiatu 

Wieluńskiego”.  

 

 

       b) Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął 

uchwałę Nr 1488/24 w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Wieluniu „Oceny 

zasobów pomocy społecznej za rok 2023 dla Powiatu Wieluńskiego” (głosowało 5 

członków Zarządu). 

 Uchwała Nr 1488/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia „Powiatowego programu przeciwdziałania przemocy domowej  

oraz ochrony osób doznających przemocy domowej w Powiecie 

Wieluńskim na lata 2024-2030”. 
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 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

przekazał, że dzisiaj rano w korespondencji wpłynęła prośba Komendanta 

Powiatowego Policji w Wieluniu o utworzenie miejsc interwencji kryzysowej 

dotyczącej małoletnich, kiedy ta przemoc zaistnieje. Dodał, że jest z tym ogromny 

problem. Poinformował, że w tamtym roku była u niego pani kurator, pani sędzia, 

zostały podjęte odpowiednie działania, zostało wystosowane pismo do Rzecznika 

Praw Dziecka – pismo wpłynęło w lutym lub marcu, opinia jest pozytywna, więc ten 

temat stanie na nowej Radzie. Dodał, że taki obowiązek ciąży na staroście i trzeba 

się zastanowić w jakiś sposób to wykonać. Ustawa zmusza do tego, aby takie 

miejsce stworzyć. Nadmienił, że są podmioty, z którymi można rozmawiać i można 

też to wykorzystać do zabezpieczenia tego i wypełnienia tej ustawy. Udzielił głosu 

panu Jurdzińskiemu. 

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy takiego zadania  

nie mógłby podjąć Dom Dziecka. Dodał, że to nie jest dużo takich przypadków.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

odpowiedział, że właśnie o tym myślą. Przekazał, że nie ma dużo takich przypadków, 

ale są sytuacje, że szukają miejsca w Polsce, gdzie trzeba jechać kilkaset kilometrów  

i zawozić to dziecko do tego miejsca. Podkreślił, że jest bardzo trudno w Polsce 

znaleźć takie miejsce.  

 Pani Beata Korczewska - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu dopowiedziała, że głównie dla małych dzieci.   

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

przekazał, że są „po słowie” z powiatem pajęczańskim, że chętnie by partycypowali  

w kosztach. Przekazał, że wie, że pani sędzia rozmawiała, ponieważ nie miał okazji 

się spotkać i porozmawiać. Dodał, że czekają jak będzie nowa władza, czy będzie 

takie samo podejście, czy może oni będą chcieli stworzyć dla dwóch powiatów,  

bo Wieruszów ma rozwiązaną sytuację.  

 Pani Beata Korczewska - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu dopowiedziała, że Wieruszów ma trzy placówki rodzinne. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy stworzenie miejsca 

dla interwencji kryzysowych nie koliduje z przepisami o domach dziecka.  

  Pani Beata Korczewska - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że można zrobić w placówce część miejsc 

interwencyjnych, które rozwiązują sytuację.  
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 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy cały czas trzeba 

byłoby mieścić się w tych 14 miejscach.    

  Pani Beata Korczewska - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że tak, z tego kilka miejsc interwencyjnych.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu kontynuował, że 12 miejsc  

dla dzieci, a 2 awaryjne.  

  Pani Beata Korczewska - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że myśleli o 4, ponieważ jest to taka sytuacja, 

że jeżeli mają miejsca interwencyjne, to nawet jeśli się zdarzy, że są 4 miejsca, a jest 

5 dzieci, to mogą te dzieci przyjąć w ramach interwencji. To jest ta interwencja, dzieci 

nie są tam umieszczone na stałe, ale jest czas, żeby cokolwiek dla nich 

zorganizować, np. w nocy jest akcja Policji i wtedy Policja ma prawo do placówki  

te dzieci zawieść.   

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu kontynuował, że innymi słowy  

w Komornikach należałoby zejść do 10 dzieci, jak gdyby stałych pensjonariuszy.   

  Pani Beata Korczewska - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że myśleli o utworzeniu drugiej placówki,  

w której byłyby miejsca interwencyjne w Komornikach.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

przekazał, że pod tą samą dyrekcją, ponieważ jest to dopuszczalne.  

 Pani Beata Korczewska - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu dopowiedziała, że po to była potrzebna zgoda Rzecznika Praw 

Dziecka, którą uzyskali w marcu i mając tę decyzję, można tworzyć drugą placówkę 

gdziekolwiek. Zaznaczyła, że jest taka zgoda. Wojewoda bez tej opinii nie podejmuje 

rozmów, a w tej chwili do rozważenia są różne opcje. Podkreśliła, że to była 

najtrudniejsza rzecz do przejścia. 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1489/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Powiatowego programu przeciwdziałania 

przemocy domowej oraz ochrony osób doznających przemocy domowej w Powiecie 

Wieluńskim na lata 2024-2030” (głosowało 5 członków Zarządu).   

 Uchwała Nr 1489/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

 

 

 

Pkt 16 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań oraz o stanie należności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 

29.02.2024 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 26.03.2024 r. 
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 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu powiatał 

panią Annę Freus – dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.    

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu podkreślił, że cały czas mamy  

do czynienia ze wzrostem zobowiązań.    

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu powiedziała, że w tym miejscu nie ma żadnej sytuacji, żeby 

doszło do jakiś podwyżek wynagrodzeń. Dodała, że to, co się zadziało, to na pewno 

wzrost za sprzątanie, który wynika z waloryzacji wynagrodzeń. Kontynuowała,  

że wzrost minimalnego wynagrodzenia tak znaczący uderza w koszty usług,  

z których szpital siłą rzeczy korzysta, bo w tym okresie nie było żadnych postępowań 

przetargowych, czy innych rzeczy, które zmieniałyby sytuację.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odnośnie sprzątania zapytał,  

czy trzeba byłoby zmienić regulamin wynagradzania, żeby uniknąć wysługi.   

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że w regulaminie wynagradzania mają 

wysługę.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

powiedział, że regulamin wynagradzania dotyczy całego zakładu.  

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu potwierdziła.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy nie można zrobić 

jakiegoś zapisu. Nadmienił, że Impel zatrudnia tych samych ludzi i jeszcze na tym 

zarabia.  
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 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że cały czas mają spotkania z Impel. 

Dodała, że walczyli o to, żeby to nie była taka kwota jaka wynikałaby nawet  

z przepisów prawa. Zaznaczyła, że planuje również wprowadzić ograniczenia typu 

jedna pani sprzątająca na bloku porodowym i bloku operacyjnym, a nie dwie na noc - 

nadmieniła, że mówi o systemie dyżurowym, jak to było do tej pory. Jeżeli stałaby się 

kumulacja, że będzie i blok porodowy do sprzątania, i blok operacyjny to wtedy 

zawsze może pójść sprzątająca z SOR-u (Szpitalny Oddział Ratunkowy) wspomóc  

ten obszar. Podkreśliła, że szukają oszczędności na tym sprzątaniu. Dodała,  

że są również koszty energii elektrycznej, które w nich „biją”, na co mają ograniczony 

wpływ. W ostatnim roku było postępowanie przetargowe, więc szpital w tym zakresie 

dostosował się do przepisów prawa. Przekazała, że stawkę mają dobrą, ale nie tak 

dobrą, jaka ona kiedyś była. Nadmieniła, że mają w przetargu zaznaczone 

korzystanie z wartości rynkowej, więc zakupują i w momencie, jeżeli będzie niska 

cena rynkowa, to wtedy mogą zabezpieczyć, zamrozić sobie na dłuższy okres, więc 

korzystają z usług fachowca, który orientuje się w cenach energii, zakupu z giełdy 

energii. Zaznaczyła, że mają ochronę jako szpital, co do wartości maksymalnej,  

ale nie sięgają do tej wartości – mają niższe wartości niż nawet ta chroniona,  

ale ta stawka wzrosła 2-krotnie dla nich w ostatnim okresie 1,5 roku.  

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że ryczałt był  

na poziomie 103%. Zapytał, czy NFZ (Narodowy Fundusz Zdrowia) zapłacił  

za wszystko. Przypomniał, że to było chyba 500 tys. zł.  

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że 519 tys. zł będzie zapłacone i takie 

informacje ma z NFZ-u. To jest nawet nie 50%, ponieważ początkowo pani Minister 

Zdrowia deklarowała, że wykonania w ryczałcie będą zapłacone. Potem okazało się, 

że tylko 50%, a z wyliczeń wynika, że 50% ponad 102% wykonania. Generalnie  

nie ma na to podstawy prawnej, rozmowy jeszcze trwają, więc w najgorszym 

wypadku będzie to plus 519 tys. zł do starego roku.  

 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że zamiast 3%,  

to jest w zasadzie 0,5%.  

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu potwierdziła.   
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 Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu dopytał, czy to 500 tys. zł jest  

w należnościach.  

 Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że nie wystawili jeszcze faktury, bo nie mają 

tytułu. Podobno do końca maja ma być nowe przeliczenie procedur na chirurgii  

i internie, ale też ma takie informacje, że będzie to od maja dopiero, czyli nie  

od stycznia jakby się należało, tylko od maja, więc na razie są niepokojące 

doniesienia, co do finansowania szpitali.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, jaki szpital ma limit 

pożyczek w BFF.  

  Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że 7 mln zł.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że widzi tutaj  

5 mln zł wykorzystanych w całości i nic się w tym nie zmienia, a pojawia się 

zwiększenie kredytu BGK w niewymagalnych w wysokości 732 tys. zł, gdzie tutaj 

akurat powinny się zmniejszać kwoty po spłatach. Zapytał, co to jest za zwiększenie 

kredytu.  
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  Pani Anna Freus – dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu odpowiedziała, że tutaj też zawiązali umowę z BGK, była  

o tym rozmowa na Zarządzie, też w ramach limitu tylko w BGK. Nadmieniła,  

że jest tańszy niż w BFF. Dodała, że kredyty spłacają już normalnie i jeśli chodzi  

o spłatę kredytu, to może panu skarbnikowi w tym zakresie przesłać szczegółową 

informację. Zaznaczyła, że kredyty w BGK są spłacone normalnie, w PKO też ten 

inwestycyjny jest zgodnie z harmonogramem spłacany. Dodała, że oczywiście ten  

w BFF to też nie jest cały czas 5 mln zł, tylko na ten dzień, jest koniec miesiąca,  

a wypłaty mają z początkiem miesiąca. Nadmieniła, że najgorzej to wygląda przed 

wypłatami przed 5-tym, ale już na 20-ego też znaczące kwoty wynagrodzeń idą,  

bo tutaj są dyżury. Poinformowała, że przed nimi kolejna podwyżka wynagrodzeń 

pracowników medycznych od lipca, to też zobaczą na jakim poziomie będzie pokryta 

z NFZ. Dodała, że ministerstwo środowisku pielęgniarek mówi, że nie ma pieniędzy 

na podwyżki, jakby wynikały z żądań. Przekazała, że niepokojąco odnosi się  

do kwestii, że nie jest robiony porządek z tabelą mimo, że cały czas jest o tym 

rozmowa, pan starosta też wie, bo na Związku Powiatów ten temat też jest 

poruszany wielokrotnie, że problemem jest to, że pielęgniarki zostały zróżnicowane  

w różnych grupach jako wynagrodzenie minimalne. To jest bardzo problematyczne, 

bo z jednej strony Kodeks Pracy mówi jasno ta sama praca, ta sama płaca i sądy  

są tutaj bezwzględne. Jeżeli dochodzi do różnicowania wynagrodzeń to wyroki  

są na korzyść pracowników, co oznacza, że bardzo często szpitale, które płacą  

za magistrów wyższe stawki, za posiadane mimo, że pielęgniarki w średnim robią 

identycznie to samo, bo zakresy czynności jakby dodatkowo są sprawdzane czy nie 

są fikcją i wtedy wszystkie pielęgniarki ze średnim mają być podwyższane wyrokiem 

sądu do tych wynagrodzeń wyższych. Przekazała, że wyższe wynagrodzenia 

pielęgniarek to już są bardzo wysokie kwoty, przewyższają wynagrodzenia lekarzy 

stażystów. Dodała, że nawet Ministerstwo Zdrowia deklaruje, że nie ma pieniędzy  

w systemie na spełnienie żądań pielęgniarek, więc tego typu elementy są bardzo 

niebezpieczne dla systemu, one wszystkie są sygnalizowane. Wyraziła nadzieję,  

że tutaj jakieś mądre kroki zostaną podjęte, bo to nie dotyczy tylko naszego szpitala.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się  

z przedmiotową informacją.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie 

zobowiązań oraz o stanie należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 29.02.2024 r., sporządzoną według stanu 

księgowego na dzień 26.03.2024 r.   

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 17 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

pn. „Prowadzenie punktów nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia 

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie 

powiatu wieluńskiego w roku 2023”. 

  

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał  

o ilość udzielonych porad.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że w ramach tej dotacji było udzielonych 728 porad 

– w punkcie nieodpłatnej pomocy w Wieluniu 567 i w punkcie nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego 160. Dodała, że nie są jeszcze doliczone porady, które 

są prowadzone w punkcie przez powiat.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem przedmiotowego 

sprawozdania.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego pn. „Prowadzenie punktów 

nieodpłatnej pomocy prawnej i/lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2023” 

(głosowało 5 członków Zarządu).  
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Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 18 

Zapoznanie z informacją w sprawie otwartego konkursu ofert na realizację 

zadania publicznego powiatu wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy 

społecznej dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej w 2024 r. 

 

 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych przekazała, że nikt się nie zgłosił, nie wypłynęła żadna oferta, dlatego 

przekładają tylko informację.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

powiedział, że jakaś nowa instytucja, czy osoba fizyczna będzie prowadziła taki 

punkt, ale nie zna szczegółów. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych dodała, że zawsze jakieś rozmowy są prowadzone.   

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

stwierdził, że Zarząd zapoznał się z informacją. 

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją w sprawie otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego powiatu wieluńskiego z zakresu 

ustawy o pomocy społecznej dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji 

kryzysowej w 2024 r.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyznaczenia apteki 

ogólnodostępnej do pełnienia dyżurów w porze nocnej w 2024 r. 
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu odniósł 

się do analizy potrzeb mieszkańców.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

przekazał, że właścicielowi apteki „Nowa” trzeba podziękować, że podjął się tego 

tematu.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych dodała, że tak, ponieważ to jest codziennie od poniedziałku  

do niedzieli od godz. 21.00 do godz. 23.00., natomiast godziny w środku dnia, które  

są ustawowo określone, są zapewnione przez aptekę „Rajską”. Dodała, że apteka 

działa, ale za to nie będzie miała zwracane z NFZ-u, bo nie zwraca NFZ w chwili,  

w której aptece się to opłaca.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy nic nie musimy 

dodatkowo pisać.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych dodała, że właściciel apteki „Rajska” myślał, że będzie miał zwracane.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy właściciel apteki 

„Rajska” nie zadeklarował się na te godziny, tj. od 21.00 do godz. 23.00. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała,  że nie.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy wystarczy uchwała Zarządu.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych potwierdziła i dodała, że ta uchwała będzie automatycznie uchylać 

uchwałę Rady Powiatu, która wskazywała dyżury.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że w uchwale były 

dyżury w dni świąteczne. Zapytał, czy teraz zostaną zawieszone dyżury w dni 

świąteczne.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych potwierdziła, teraz będzie tylko obowiązywać ta uchwała. Nadmieniła, 

że kontaktowała się z Łodzią, żeby się upewnić czy musi być uchylana tamta 
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uchwała i zgodnie z przepisem jest tak, że automatycznie ta uchwała uchyla tamtą 

uchwałę. Zaznaczyła, że panie mecenas ze starostwa też opowiedziały się za takim 

rozwiązaniem.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, co byłoby gdyby pan  

z apteki „Rajskiej” zrezygnował z dyżurów w dni wolne, albo w dni świąteczne.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych wyjaśniła, że wtedy trzeba ustalić dyżur w godzinach wskazanych 

ustawowo.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy uchwałą Rady 

Powiatu. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że uchwałą Zarządu.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.   

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1490/24 w sprawie wyznaczenia apteki ogólnodostępnej do pełnienia dyżurów  

w porze nocnej w 2024 r. (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1490/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego  

ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu promocji  

i aktywizacji środowisk pozarządowych Powiatu Wieluńskiego w 2024 roku. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

przekazał, że został rozstrzygnięty konkurs.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy było określone  

10 tys. zł na to zadanie.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

odpowiedział, że tak.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że patrzył na ocenę 

punktową dotyczącą tych 3 organizacji i różnica między nimi jest co kilkanaście 

punktów i ten ostatni akurat został obcięty w ogóle, i to jest ta Fundacja Bursztynek. 

Odniósł się do wnioskowanych kwot. Wskazał, że dwóm pierwszym zostały 

przyznane środki, a temu ostatniemu nie.  

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu ogłosił  

5 minutową przerwę w obradach.  

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu wznowił 

obrady po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu powitał 

panią Małgorzatę Zygmunt – z-cę naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji.  Udzielił głosu panu Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że poprzednio środki 

były podzielone na 3 organizacje, które się starały, a teraz ta ostatnia została 

wykluczona. Dopytał, czy była na tyle słaba.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji wyjaśniła, że została na tle organizacji, które są rekomendowane 

przez komisję, oceniona oferta najsłabiej. Dodała, że przede wszystkim komisja 

bierze pod uwagę stopień efektywności tego zadania. Odnośnie Stowarzyszenia 

Bursztynek komisja uznała, że efektywność, oddziaływanie na organizacje 

pozarządowe będzie najmniejsze w przypadku realizacji tego zadania. Podkreśliła, 

że zależy nam na tym, żeby w szerszym zakresie ta promocja była jak najbardziej 

widoczna, a nie żeby te pieniądze rozmywały na drobne zadania.  
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

 

  

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1491/24 w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego  

z zakresu promocji i aktywizacji środowisk pozarządowych Powiatu Wieluńskiego  

w 2024 roku (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1491/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego  

ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu organizacji  

i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych 

Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego  

w 2024 roku. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zaznaczył, że wpłynęła jedna oferta, kwota  

31 tys. zł została udzielona, czyli na tyle, na ile był wniosek.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji potwierdziła.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy taka kwota była  

w wysokości 31 tys. zł. 
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Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że było 35 tys. zł.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1492/24 w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego  

z zakresu organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół 

ponadpodstawowych Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych  

w kalendarzach imprez Łódzkiego Szkolnego Związku Sportowego w 2024 roku 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1492/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 22 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozstrzygnięcia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego finansowanego  

ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu organizacji  

i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim  

w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich Powiatu 

Wieluńskiego w 2024 roku. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

powiedział, że tutaj kwota jest przeznaczona jako dotacja w wysokości 35 tys. zł, 

również wpłynęła jedna oferta. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji potwierdziła, że wpłynęła jedna oferta na kwotę zaplanowaną  

w Programie współpracy.  
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1493/24 w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert na realizację zadania 

publicznego finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego  

z zakresu organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym  

i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich Powiatu 

Wieluńskiego w 2024 roku (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1493/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 23 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

Regulaminu otwartego Konkursu na Członków Młodzieżowej Rady Powiatu 

Wieluńskiego. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

powiedział, że najpierw Zarząd musi przyjąć Regulamin otwartego Konkursu  

na Członków Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji wyjaśniła, że koncepcja jest taka, aby Regulamin nie był 

ograniczony czasowo tylko, żeby na kolejne lata również mógł funkcjonować, dlatego 

jest to rozbite na dwie odrębne uchwały Zarządu.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są uwagi. Udzielił głosu panu wicestaroście.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odniósł się do w § 20 punkt 

2, czyli ustalenia przez Zarząd składu Komisji Konkursowej. Zaznaczył, że nie 

wpisywałby tu Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego, bo nie mają 

wpływu na to czy to będą osoby, które cokolwiek wniosą do tego konkursu. Ponieważ 

jest to ciało doradcze Rady Powiatu zaproponował, aby członkiem Komisji był 

przewodniczący Rady Powiatu lub radny Rady Powiatu przez niego wskazany  

i 4 członków wskazanych przez Zarząd Powiatu, i wtedy Zarząd może wskazać,  

np. w kolejnych edycjach opiekuna tej Młodzieżowej Rady czy jakiegoś z dyrektorów 

szkół,  czy opiekuna samorządu, żeby były to faktycznie osoby, które merytorycznie  

to ocenią.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

powiedział, że jest to słuszna uwaga.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że zgadza się. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” wprowadzeniem ww. poprawek, zgodnie z wnioskiem pana wicestarosty.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wprowadził 

poprawki do Regulaminu otwartego Konkursu na Członków Młodzieżowej Rady 

Powiatu Wieluńskiego, stanowiącego załącznik do ww. projektu uchwały,  polegające 

na: 

 w Rozdziale 5. Skład i zasady pracy Komisji: 

-  w § 20 punkt 1) zmianie zapisu z: „3 członków wskazanych przez Zarząd Powiatu 

w Wieluniu” na zapis: „4 członków wskazanych przez Zarząd Powiatu w Wieluniu” 

- w punkcie 2) zmianie zapisu z: „do 2 przedstawicieli Powiatowej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w Wieluniu, którzy wyrazili zgodę na uczestniczenie w pracach 

Komisji, przy czym brak zgłoszenia do składu Komisji lub brak uczestnictwa  

w pracach Komisji przedstawiciela Powiatowej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego nie wstrzymuje Konkursu ani prac Komisji Konkursowej” na zapis: 

„Przewodniczący Rady Powiatu w Wieluniu lub wskazany przez niego Radny Rady 

Powiatu w Wieluniu”. W związku z powyższym zmianie ulegnie zapis w § 20  punkt 3) 

z: „Ogłoszenie o naborze do składu Komisji i ostateczny skład Komisji określają 

odrębne uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu na zapis: „Ostateczny skład Komisji 
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określać będzie odrębna uchwała Zarządu Powiatu w Wieluniu” (głosowało 5 

członków Zarządu). 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że zastanawiał 

się również nad tym, czy tytuł pracy konkursowej zawierać w Regulaminie, czy nie 

zawierać go każdorazowo w uchwale przy konkursie.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji poinformowała, że ten tytuł jest tak szeroki i wpisujący się  

w nasze oczekiwanie, więc wydaje jej się, że mógłby funkcjonować w przyszłych 

latach, ale jeżelibyśmy corocznie chcieli wskazywać inny obszar, to najlepiej byłoby 

zapisać w ogłoszeniu.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował, aby zmienić 

w § 12 ust. 1 na zapis: „Pracę konkursową kandydat powinien wykonać w formie 

pracy pisemnej na temat wskazany w uchwale Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w sprawie ogłoszenia otwartego Konkursu”. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że ta zmiana jest jak najbardziej możliwa.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, co inni sądzą  

na ten temat. Kontynuował, że jeśli temat się sprawdzi to w ogłoszeniu trzeba podać 

kolejny temat.  

 Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że ten zapis należy przenieść do ogłoszenia,  

że  temat pracy konkursowej brzmi…  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powtórzył, że proponuje, 

aby § 12 ust. 1 brzmiał, że: „Pracę konkursową kandydat powinien wykonać w formie 

pracy pisemnej na temat wskazany w uchwale Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w sprawie ogłoszenia otwartego Konkursu”. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” wprowadzeniem ww. poprawki. 
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      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wprowadził 

poprawkę do Regulaminu otwartego Konkursu na Członków Młodzieżowej Rady 

Powiatu Wieluńskiego, stanowiącego załącznik do ww. projektu uchwały, polegającą 

na:  w Rozdziale 3. Cel i przedmiot konkursu: 

w § 12 ust. 1 zmianie zapisu z: „Pracę konkursową kandydat powinien wykonać  

w formie pracy pisemnej na temat: „Moja kandydatura – moja wizja i mój pomysł  

na Młodzieżową Radę Powiatu Wieluńskiego” na zapis: „Pracę konkursową kandydat 

powinien wykonać w formie pracy pisemnej na temat wskazany w uchwale Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego Konkursu” (głosowało 5 

członków Zarządu).  

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie z wprowadzonymi 

poprawkami.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1494/24 w sprawie przyjęcia Regulaminu otwartego Konkursu na Członków 

Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego z wprowadzonymi poprawkami (głosowało 

5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1494/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia otwartego 

Konkursu na Członków Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu Wojcieszakowi.  



54 
 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że trzeba wstawić 

temat pracy do uchwały.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że tak i zaproponowała następującą poprawkę, 

polegającą na dodaniu § 2 o treści: „Pracę konkursową Kandydat powinien wykonać 

w formie pracy pisemnej na temat: „Moja kandydatura - moja wizja i mój pomysł  

na Młodzieżową Radę Powiatu Wieluńskiego”. Wskazała, że w § 1 ogłaszany jest 

konkurs, w § 2 określamy temat pracy, a w § 3 szczegóły określa dokument i później 

§ 4 odpowiednio wskazuje terminy składania prac. Zmienia się dotychczasowa 

numeracja paragrafów.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił, aby zrobić plakat, 

czy ogłoszenie w formie bardziej przystępnej dla młodzieży niż uchwała.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” wprowadzeniem poprawki, czyli dodaniem § 2 w formie zaproponowanej 

przez panią naczelnik Zygmunt.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

poprawkę do projektu uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia 

otwartego Konkursu na Członków Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego, 

polegającą na dodaniu § 2 o treści: „Pracę konkursową Kandydat powinien wykonać 

w formie pracy pisemnej na temat: „Moja kandydatura - moja wizja i mój pomysł  

na Młodzieżową Radę Powiatu Wieluńskiego” (w związku z powyższym zmianie 

ulegnie numeracja paragrafów) (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie z wprowadzonymi 

poprawkami.  

 

 



55 
 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1495/24 w sprawie ogłoszenia otwartego Konkursu na Członków Młodzieżowej 

Rady Powiatu Wieluńskiego z wprowadzonymi poprawkami (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 1495/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 25 

Przyjęcie informacji Przewodniczącego Komisji Konkursowej o wyniku 

postępowania konkursowego, przeprowadzonego celem wyłonienia kandydata 

na stanowisko Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kościuszki w Wieluniu. 

 

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu wicestaroście.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński omówił przedmiotową 

sprawę. Przekazał, że w głosowaniu Komisja jednogłośnie zaakceptowała 

kandydaturę na stanowisko dyrektora I LO pana Zbigniewa Wiśniewskiego.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem przedmiotowej informacji.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację Przewodniczącego Komisji Konkursowej o wyniku postępowania 

konkursowego, przeprowadzonego celem wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Henryk Wojcieszak). 

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 26 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1496/24 w sprawie zatwierdzenia konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia 

kandydata na stanowisko Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kościuszki w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Henryk 

Wojcieszak).  

Uchwała Nr 1496/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 27 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki  

w Wieluniu. 
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” podjęciem uchwały w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora  

I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu, Panu 

Zbigniewowi Wiśniewskiemu dotychczasowemu dyrektorowi.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1497/24 w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Henryk Wojcieszak).  

Uchwała Nr 1497/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 28 

Przyjęcie informacji Przewodniczącego Komisji Konkursowej o wyniku 

postępowania konkursowego, przeprowadzonego celem wyłonienia kandydata 

na stanowisko Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

powiedział, że do konkursu przystąpiły dwie osoby. Udzielił głosu panu wicestaroście.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że były 

przedłożone dwie oferty, burzliwa dyskusja na pewno wskazała, że w Ośrodku dalej 

panuje ogromny podział i trzeba tam podejmować działania, które będą wspierać 

nowego dyrektora w tym, żeby kadra chciała współpracować na 100% z nowym 

dyrektorem. Przekazał, że w wyniku głosowania na stanowisko dyrektora Komisja 

wyłoniła Panią Barbarę Mazur, która otrzymała wymaganą większość głosów.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem przedmiotowej informacji.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację Przewodniczącego Komisji Konkursowej o wyniku postępowania 

konkursowego, przeprowadzonego celem wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Henryk Wojcieszak). 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.   

 

 

Pkt 29 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1498/24 w sprawie zatwierdzenia konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia 

kandydata na stanowisko Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Henryk 

Wojcieszak).  

Uchwała Nr 1498/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 30 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach. 

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym. 
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu wicestaroście.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał o datę końcową 

powierzenia, bo różni się od daty dotyczącej dyrektora Wiśniewskiego. Dopytał, skąd 

ta różnica.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że maksymalnie okres powierzenia stanowiska 

dyrektora może wynosić 5 lat. Jest to przepis wynikający z Prawa oświatowego.  

W związku z tym, że pani Mazur okres pełnienia obowiązków kończy się  

30. Czerwca, to ta propozycja jest od 1. lipca, by rozpoczęła pełnienie funkcji 

dyrektora. Zaznaczyła, że nie ma możliwości, aby powierzyć pani dyrektor na okres 5 

lat i 2 miesięcy – ten okres nie może być dłuższy niż 5 lat, żeby zamknąć rok szkolny, 

czyli 31. sierpnia móc zakończyć okres powierzenia, dlatego proponują 4 lata  

i 2 miesiące. Podkreśliła, że nie ma możliwości, żeby powierzyć na okres 5 lat  

i 2 miesięcy, żeby zamknąć okres powierzenia 31. sierpnia 2029 r.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy można skrócić 

ten okres 5 lat.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że można skrócić - nie króciej niż 1 rok szkolny, 

nie dłużej niż 5 lat szkolnych. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przypomniał, że jak 

powoływany był pan Kowalczyk, to zapytał czy można to skrócić do roku i była wtedy 

odpowiedź, że nie można skrócić, że musimy na 5 lat, bo może pójść do sądu.  

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że przepis jest tak sformułowany,  

iż w uzasadnionych przypadkach, jeżeli byłby taki dowolny przypadek, który organ 

wziąłby sobie pod uwagę i wtedy uchwała zostałaby zastrzeżona, to można z takim 

dosyć dużym prawdopodobieństwem stwierdzić, że organ nadzoru odnośnie  

tej uchwały zrobi zastrzeżenie, ale takie sytuacje, że okres powierzenia rozpoczyna 

się w trakcie roku szkolnego i skutkuje to tym, iż jest to okres krótszy niż 5 lat już  

w swoich doświadczeniach mieliśmy. Dodała, że tutaj organ nadzoru nie robił nigdy 

zastrzeżeń. Ten przypadek, żeby zakończenie roku szkolnego wymuszało ten 
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krótszy okres organ nadzoru uznaje za uzasadniony. W sytuacji takiej,  

że np. tłumaczymy, że nie mamy jakiegoś zaufania, czy złe doświadczenia  

we współpracy z danym dyrektorem i to jest przyczyną, że skracamy ten okres, 

uważa, że to mogłoby spowodować uchylenie tej uchwały, ale gwarancji też nie może 

dać, ponieważ to organ nadzoru decyduje.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” podjęciem uchwały w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach, Pani Barbarze 

Mazur na okres od dnia 1.07.2024 r. do dnia 31.08.2028 r..  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1499/24 w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1499/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 31 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych powiatu wieluńskiego z zakresu 

organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym 

i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich 

powiatu wieluńskiego w 2023 r. 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy pani naczelnik chciałaby coś dodać.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy było dużo uwag. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że jeżeli chodzi o tegoroczną edycję to uwag było 

mniej niż w latach poprzednich, jeżeli chodzi o sprawozdanie w zakresie klubów 

wiejskich.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego finansowanego  

ze środków budżetowych powiatu wieluńskiego z zakresu organizacji i koordynacji 

imprez sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim w zakresie 

współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich powiatu wieluńskiego w 2023 r. 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 32 

Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia dla Osób Potrzebujących 

Pomocy „Razem” z wykonania zadania publicznego z zakresu promocji  

i aktywizacji środowisk pozarządowych powiatu wieluńskiego w 2023 r.  

pn.: „Organizacje pozarządowe, czyli kolorowa strona Powiatu Wieluńskiego”. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

zaproponował rozpatrzenie punktów od 32 do 45 w jednym bloku. Nikt nie zgłosił 

sprzeciwu. Dodał, że jeżeli będą jakieś pytania, to poprosił przed głosowaniami  

o ich zadawanie. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  

 

 

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe Stowarzyszenia dla Osób Potrzebujących Pomocy „Razem” 

z wykonania zadania publicznego z zakresu promocji i aktywizacji środowisk 

pozarządowych powiatu wieluńskiego w 2023 r. pn.: „Organizacje pozarządowe, czyli 

kolorowa strona Powiatu Wieluńskiego” (głosowało 5 członków Zarządu).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 33 

Przyjęcie sprawozdania końcowego Ochotniczej Straży Pożarnej w Słupsku  

z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu 

wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „W orkiestrach dętych siła”. 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe Ochotniczej Straży Pożarnej w Słupsku z wykonania zadania 

publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych  

w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „W orkiestrach dętych siła” 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

Pkt 34 

Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia „POPLON” z wykonania 

zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu  

i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji 

zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Fajnie, że jesteś”. 
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe Stowarzyszenia „POPLON” z wykonania zadania 

publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych  

w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Fajnie, że jesteś” (głosowało 

5 członków Zarządu).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 35 

Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia „Dolina Warty”  

z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu 

wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Z nurtem Warty”. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe Stowarzyszenia „Dolina Warty” z wykonania zadania 

publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych  

w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Z nurtem Warty” (głosowało 

5 członków Zarządu). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 36 

Przyjęcie sprawozdania końcowego Uczniowskiego Klubu Sportowego 

„MECHANIK” z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji 

powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności 

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „I Otwarty Turniej Tenisa Ziemnego pod hasłem 

WAKACJE Z TENISEM”. 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe Uczniowskiego Klubu Sportowego „MECHANIK” z wykonania 

zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego  

oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu  

i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań 

publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „I Otwarty 

Turniej Tenisa Ziemnego pod hasłem WAKACJE Z TENISEM” (głosowało 5 

członków Zarządu). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 37 

Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia AP2019 z wykonania 

zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego  

oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu  

i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji 

zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Turniej piłkarski Wakacje z Futbolem”. 
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  

 
 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe Stowarzyszenia AP2019 z wykonania zadania publicznego  

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Turniej piłkarski Wakacje z Futbolem” 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 38 

Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia „Raduczanie” z wykonania 

zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu  

i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji 

zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Szycie dla małych i dużych”. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe Stowarzyszenia „Raduczanie” z wykonania zadania 

publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych  
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w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Szycie dla małych i dużych” 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 39 

Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia pomocy Osobom  

z Zaburzeniami Otępiennymi „Antoni” z wykonania zadania publicznego 

z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Otępienie nie znaczy 

wykluczenie”. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe Stowarzyszenia pomocy Osobom z Zaburzeniami 

Otępiennymi „Antoni” z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji 

powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r.  

pn.: „Otępienie nie znaczy wykluczenie” (głosowało 5 członków Zarządu).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 40 

Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia dla Osób 

Potrzebujących Pomocy „Razem” z wykonania zadania publicznego z zakresu 

rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu  

i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji 

zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r.  
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pn.: „XX Przegląd Twórczości Artystycznej Osób Niepełnosprawnych 

pn.: „Życia mała garść””. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe Stowarzyszenia dla Osób Potrzebujących Pomocy „Razem” 

z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego 

oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu  

i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań 

publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „XX Przegląd 

Twórczości Artystycznej Osób Niepełnosprawnych pn.: „Życia mała garść”” 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 41 

Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia Załęczańskie Źródło  

z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu 

wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Dzień seniora z kulturą i smakiem”. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe Stowarzyszenia Załęczańskie Źródło z wykonania zadania 

publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych  

w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Dzień seniora z kulturą  

i smakiem” (głosowało 5 członków Zarządu).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 42 

Przyjęcie sprawozdania końcowego Koła Gospodyń Wiejskich  

w Bieniądzicach z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Piknik rodzinny - od maluszka  

do staruszka” 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe Koła Gospodyń Wiejskich w Bieniądzicach z wykonania 

zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego  

oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu  

i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań 

publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Piknik rodzinny 

- od maluszka do staruszka” (głosowało 5 członków Zarządu). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 43 

Przyjęcie sprawozdania końcowego Koła Gospodyń Wiejskich  

w Skrzynnie z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, 

promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze 

społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Kobiety na parkiety”. 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe Koła Gospodyń Wiejskich w Skrzynnie z wykonania zadania 

publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych  

w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Kobiety na parkiety” 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 44 

Przyjęcie sprawozdania końcowego Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Raduczycach  z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji 

powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie 

edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności 

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Pierwsza pomoc – wiedza, którą musisz mieć”. 
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe Ochotniczej Straży Pożarnej w Raduczycach  z wykonania 

zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego  

oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu  

i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań 

publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Pierwsza 

pomoc – wiedza, którą musisz mieć” (głosowało 5 członków Zarządu). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 45 

Przyjęcie sprawozdania końcowego Stowarzyszenia Przyjaciół Drobnic  

z wykonania zadania publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu 

wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, 

kultury, sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie realizacji zadań publicznych w obszarze społecznym  

i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Razem lepiej i zdrowiej”. 

 

 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem sprawozdania.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe Stowarzyszenia Przyjaciół Drobnic z wykonania zadania 

publicznego z zakresu rozwoju, promocji powiatu wieluńskiego oraz aktywizacji 

lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki, a także 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych  

w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2023 r. pn.: „Razem lepiej i zdrowiej” 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przypomniał, że na jednym  

z Zarządów była mowa na temat ufundowania tablicy na wniosek pana z Rudy. 

Zapytał, czy zostało wysłane pismo do Muzeum Ziemi Wieluńskiej i czy wpłynęła 

odpowiedź. 

Pani Małgorzata Zygmunt – z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że było wysłane, ale odpowiedzi na razie nie ma.   

 

 

 

Pkt 46 

    Zapoznanie z informacją o rozliczeniu czynszów dzierżawnych dla kół 

łowieckich wydzierżawiających obwody łowieckie (polne). 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, skąd wziął się Lututów, 

przecież to nie jest nasz powiat.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

odpowiedział, że mają na naszym terenie obwody łowieckie, tak samo jak nasze koła 

mają na terenie Praszki.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że gmina podniosła 

podatek to można kołu podnieść czynsz dzierżawny.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że umowy zostały już 

podpisane, ale płacimy według ceny żyta cały czas.   

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że gminy mają widełki  

i wszystkim popodnosiły.   
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że nie mogą 

przekroczyć. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że mogą obniżyć 

średnią cenę skupu żyta.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że jest opublikowana 

cena żyta i po tej cenie jest robione.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu powitał 

panią Alicję Dudaczyk – naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Zapytał, czy pani naczelnik chciałaby coś dodać.  

Pani Alicja Dudaczyk – naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska odpowiedziała, że nie, nic się nie zmienia od lat, zasady są takie same.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że występujemy jako 

„pas transmisyjny” pieniędzy. Zapytał, co byłoby, gdyby koło nie zapłaciło czynszu, 

bo oni najpierw wpłacają na nasze konto, a potem musimy przeliczyć na gminy  

i nadleśnictwa  

Pani Alicja Dudaczyk – naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska odpowiedziała, że jeszcze się taka sytuacja nie zdarzyła. Nadmieniła, 

że w takim przypadku, jeśli inne metody nie poskutkowałyby, trzeba byłoby wszcząć 

postępowanie egzekucyjne.   

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, skąd jest wzięta stawka żyta.  

Pani Alicja Dudaczyk – naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska odpowiedziała, że to jest opublikowany komunikat prezesa Głównego 

Urzędu Statystycznego.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jak koło  

ma w sieradzkim, Lututów i Czastary w wieruszowskim to pani naczelnik też to liczy. 

Czy Urząd Marszałkowski z kolei do tamtych powiatów wysyła.   

Pani Alicja Dudaczyk – naczelnik Wydziału Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska odpowiedziała, że jeżeli przeważająca część obwodu łowieckiego leży 

na naszej powierzchni, czyli w powiecie wieluńskim, to wtedy to rozliczają.   

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

stwierdził, że Zarząd zapoznał się z przedmiotową informacją.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją o rozliczeniu czynszów 

dzierżawnych dla kół łowieckich wydzierżawiających obwody łowieckie (polne) 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 47 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia dotacji  

dla Gminy Skomlin na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  

w gminnej ewidencji zabytków - dot. dotacji dla Gminy Skomlin 

z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane obejmujące inwestycję pod nazwą: „Impregnacja dachu i wymiana 

obicia ścian szczytowych spichlerza drewnianego w Skomlinie”. 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, skąd te 2 940,40 zł,  

czy powiat ma dołożyć do Gminy Skomlin, bo to wychodzi na te 2% brakujące, żeby 

mieścić się poniżej 150 tys. zł we wniosku. Odniósł się do zapisu: Szczegółowe 

zasady wypłaty dotacji oraz jej rozliczenia zostaną określone w umowie zawartej 

pomiędzy Powiatem Wieluńskim a Gminą Skomlin. Dopytał, czy to będzie dopiero 

podpisane.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że będzie 

podpisane, ale w momencie udzielenia promesy przez BGK.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że wtedy 

ewentualnie umawiamy się, czy płacimy 2 900 zł, czy np. 0. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że wszystkie 

udziały własne, jeżeli już by miały być, powinny być podpisane w najbliższym czasie. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zauważył, że jeszcze miała 

być jedna uchwała na kościół na tę sesję.   

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu wyjaśnił, 

że było pięć projektów uchwał, ale były błędy i zostały wycofane.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaznaczył, żeby trafiły  

na najbliższą sesję, bo to jest mało czasu na rozliczenie.   
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu wyjaśnił, 

że są do poprawy i trafią na posiedzenie Zarząd w dniu 22. kwietnia przed sesją. 

Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1500/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie udzielenia dotacji dla Gminy Skomlin na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1500/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 48 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu  

za okres od 01 stycznia 2023 r. do 31 grudnia 2023 r. 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do zapisu: wykazany 

zysk w wysokości 2 246,90 zł proponuje się przeznaczyć na powiększenie funduszu 

rezerwowego instytucji kultury, a później jest napisane, że: Powiatowa Biblioteka 

Publiczna nie tworzy rezerw na podatek. Dopytał, co jest z tym funduszem – czy 

przeznaczamy na działalność statutową?  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że to dostaje 

jednostka, na razie pani dyrektor nie chce rozdysponować tych zaoszczędzonych 

środków. Dodał, że one są na koncie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy coś jeszcze jest  

na tym funduszu rezerwowym, oprócz tej kwoty.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak, musi mieć 

pokrycie w środkach pieniężnych i ten fundusz jest pokryty środkami pieniężnymi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy wysokość funduszu 

rezerwowego jest gdzieś podana, ponieważ jest teraz zwiększany o te 2 tys. zł.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odnośnie funduszy 

rezerwowych przekazał, że stan na 31.12.2022 r. to 12 593,50 zł, zysk był  
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w wysokości 576,22 zł i ten zysk został przeznaczony na ten fundusz rezerwowy  

z 2022 r., i teraz fundusz rezerwowy wynosi 13 169,81 zł.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1501/24 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatowej 

Biblioteki Publicznej w Wieluniu za okres od 01 stycznia 2023 r. do 31 grudnia  

2023 r. (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1501/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 49 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu. 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały.  

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1502/24 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1502/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 50 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1503/24 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Uchwała Nr 1503/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 51 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Zapytał, czy teraz Zarząd podejmie przedłożoną uchwałę, czy dopiero  

ma przygotować autopoprawkę, jeżeli chodzi o ten samochód.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

odpowiedział, że autopoprawkę. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu podkreślił, że w takim  

wypadku, Zarząd musi odbyć się przed sesją. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

odpowiedział, że i tak musi być Zarząd odnośnie uchwał o zabytkach. Zapytał, jak 

robią w tej chwili, czy autopoprawką.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że podejmują 

uchwałę, a potem autopoprawka w dniu sesji.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, czyli autopoprawką 

zostanie wprowadzone 150 tys. zł do dochodów i po stronie wydatków ten zakup 

samochodu ciężarowego dla PZD. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1504/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1504/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 52 i 53 

Sprawy bieżące 

 

Wolne wnioski. 

 

Nikt nie zabrał głosu w punkcie pn. „Sprawy bieżące”, „Wolne wnioski”.  

 

 

Pkt 54 

Zamknięcie CCVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku  

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CCVIII posiedzenie Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


